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Abstract (en)
A control unit 103 is used to select address carriers 6 in the form of strips wound up into an address roll 31, and to make them available for
addressing via a transport path 43. The products 59, preferably folded products, which are situated in a store 57 and are assigned to the selected
address carrier 6 are likewise selected and guided to the addressing station. In the latter, after being seized by holding devices 64, the addresses
are simultaneously applied, after which the addressed products 59 can be fed by means of tongues 101 to a removal station 104. <IMAGE>

Abstract (de)
Durch eine Steuereinheit 103 werden Adressenträger 6 in Form von zu einer Adressenrolle 31 aufgewickelten Streifen ausgewählt und über
einen Transportweg 43 für die Adressierung zur Verfügung gestellt. Die dem ausgewählten Adressenträger 6 zugeordneten in einen Speicher 57
befindlichen Produkte 59, vorzugsweise Falzprodukte, werden ebenfalls ausgewählt und der Adressierungsstation zugeleitet. In dieser werden
die Adressen nach Erfassen durch Haltevorrichtungen 64 gleichzeitig aufgebracht, wonach die adressierten Produkte 59 über Zungen 101 einer
Abnahmestelle 104 zuführbar sind.
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